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Regionkontoret 
Centrum för administration 
Christina Ersson 
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MÖTESRUBRIK Diskussion fastighetsfrågor 

PLATS Mälaren och Teams 

TIDPUNKT 2024-10-08 kl 11-12 (punkt 1) och 13-14 (punkt 2) 

 

 

1 LOKALFÖRSÖRJNINGSPLAN VÄSTMANLANDS SJUKHUS KÖPING 

Föredragande: Agnetha Jonsson. Övriga medverkande: Kerstin Eken, Lars Almroth och 
Jonas Cederberg. 

Agnetha Jonsson inleder med en repetition av skillnaden mellan lokalförsörjningsplan 
och fastighetsutvecklingsplan, uppdraget att ta fram en lokalförsörjningsplan för 
Köpings sjukhus samt syfte. 

Kerstin Eken informerar närmare om olika alternativ för sjukhusbyggnaderna och tar 
bland annat upp hur befintliga byggnader är konstruerade, deras lämplighet för 
ombyggnad samt yttre och inre flöden. Hon går sedan igenom tre utredningsförslag 
och vilka möjligheter de ger. Det presenterade alternativ tre förordas av styrgrupp 
och projektgrupp. 

Hon visar också en principskiss för vårdavdelningar, framtida verksamheter och 
förändringar samt går igenom olika etapper av bygget. 

Agnetha Jonsson går igenom föreslagen tidplan inför fullmäktiges beslut som 
planeras till 12 november. 

Lars Almroth tar upp verksamhetsperspektivet, diskussion med Köpings kommun om 
bland annat utvecklat samarbete och möjlighet till förtätning av vårdverksamheten. 

Frågor 
 Har den gamla lokalförsörjningsplanen gåtts igenom? 

Den har varit med i arbetet och mycket i den kan tas tillvara, men 
förutsättningarna är andra nu. 

 Lokaler för HIA och dialys har nyligen gåtts igenom, hur tänker man kring 
det? 
Delar av huset behöver rotrenoveras. Dialysen kan inte ligga kvar när rotning 
ska göras på grund av olika verksamhetsspecifika krav. Det är då bättre att 
göra en permanent lösning direkt. 

 Bygger man för både närakut och jourmottagning? 
Det framgår av materialet. 
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 Vilka tankar finns kring röntgen? 
Röntgen kommer in i det nya huset som då kommer att vara bättre förberett 
när utrustning behöver bytas ut. Närhet mellan röntgen och närakut är viktig. 

 Vilka operationer kommer att kunna göras? 
Inte operationer som kräver operationssal med särskilda krav på ventilation 
mm. Enklare operationer kommer att kunna göras. Skopiverksamheten 
kommer att vara kvar. 

 Diskussion om möjligheten att flytta in vårdcentral i sjukhusbyggnaden. 
Planen visar möjliga utvecklingsområden framgent och ger en möjlighet med 
även vårdcentral. 

 Diskussion om övervakningsplatsernas placering. Det finns medicinska men 
också resursmässiga fördelar med att ha övervakningsplatserna i anslutning 
till andra platser. 

 Diskussion om tidplan för beslut i regionfullmäktige. 

 Diskussion om finansiering och ekonomisk kalkyl, av bygget och kommande 
driftkostnader, delvis i förhållande till kommande kostnader i samband med 
Nytt Akutsjukhus Västerås. 

 Diskussion om skillnader i kostnader för olika alternativ; renovering, 
ombyggnad respektive nybyggnad samt kostnader och behov av åtgärder i 
samband med evakuering. 

 Diskussion om verksamhetsmässiga konsekvenser gällande bland annat 
övervakningsplatser och påverkan på ambulansverksamheten. 

 Diskussion om röntgenapparaturens placering och behovet av evakuering 
under byggnation. En flytt av dagens röntgenapparatur kräver omfattande 
byggåtgärder. 

 Diskussion om när bygget beräknas vara klart för inflytt. Viss verksamhet ska 
flytta in i NAV vilket påverkar när man kan bygga om berörda lokaler.  

 Skiss över var olika verksamheter finns idag efterlyses. 

 Hur ser ett scenario med akutmottagningen kvar ut och vad skulle det kosta?  
Befintlig plan behöver kunna inrymma en akutmottagning med samma typ av 
flöden. Prio 1-patienter kommer att skjutsas till Västerås. 

 Diskussion om antal vårdplatser. Det förordade alternativet ger flexibilitet 
och möjlighet till fler vårdplatser om behov skulle uppstå. 

 Bra med etappindelning. Viktigt att man tar vara på erfarenheter från 
byggena av Palliativa enheten och Sala sjukhus. 

 Hur är operationsflödet tänkt att förändras i takt med att NAV-bygget går 
framåt? 
Planering för verksamhetsplanering och -utveckling samt flytt pågår.  
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2 NYTT AKUTSJUKHUS I VÄSTERÅS, NAV  

Föredragande: Niklas Källman  

Föregående möte 
 Alternativ för försörjningsbyggnad – visar kort en skiss 

 Arbetet med barnkonventionen – kort repetition 

 Förberedelser för cyklotron – visar kort kartskiss och kostnad 

 Ekonomisk ram etapp 1 

Status 
Niklas går igenom alternativ för CBC gällande placering i byggnad 95, flytt inom 
befintliga lokaler eller att ha kvar den i samma byggnad. 

Skyddsrum: 405 skyddsrumsplatser som rivs ryms inom ram. 240 skyddsrumsplatser 
berörs i samband med försörjningsbyggnad, övriga medel fördelas till skyddsrum på 
annat ställe. 

Tidplan för beslut om upphandlingsstrategi för byggnad 95: beslut planeras till 
styrelsen 2025-01-28. Beslut om genomförande byggnad 95 planeras till fullmäktige i 
juni 2025. 

Tidplan för beslut om upphandlingsstrategi för försörjningsbyggnaden: beslut i 
styrelsen i september 2025. Niklas visar tidplan för genomförande av 
försörjningsbyggnaden. 

Han visar också vilka verksamheter som och inom vilken etapp respektive 
verksamhet är tänkt att vara placerad. 

Ambulansstation byggnad 25: Arbetsmiljöverket har lämnat synpunkter och arbete 
med att ta fram svar pågår. Ansvar att besvara arbetsmiljöverkets underrättelse 
ligger hos Fastighets- och serviceförvaltningen. 

Arbetsmiljö 

Väldigt få incidenter har förekommit. 

Program 

Arbetet löper på. Ekonomin står ständigt i fokus. 

Projekt Vårdbyggnad 

Stomkompletteringsarbete initieras för närvarande. 

Projekt Utrustning 

För närvarande pågår mycket arbete med upphandlingar.  

Projekt Konst 

Över hundra ansökningar har kommit in ang. inre konst. 

Projekt Vårdverksamhet 

Det ses som positivt att få möjlighet att lägga tid på arbete med 
verksamhetsutveckling. 
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Projekt Verksamhetsstöd 

Arbetet löper på. 

Projekt Försörjning 

Arbetet löper på. 

Projekt Kommande etapper 

Jobbar nu med bl a systemhandling och genomförandebeslut juni 2025. 

Risker 

Arbetet pågår. 

Ekonomi 
Prognos för 2024 är att ca 804 mnkr kommer att ha förbrukats. Utfall så här långt är 
426 mnkr. 

Förflyttning av medel görs från 2025 till 2024 för etapp 2.  

Driftkostnaderna verkar bli något lägre i år än tänkt. 

Tidplan 

Tidplanen följs. 

Niklas Källman går igenom ett antal passerade milstolpar (se presentation). 

 

Övrigt 
Niklas Källman visar skiss över anslutning/luftbro mellan byggnad 95 och byggnad 
88/89. Stommen beräknas vara rest till sommaren 2025. 

 

Frågor 

 Ambulansen: Ansvar för projektet har flyttats till Fastighet. 
 Ett s k hackaton arrangerades av CIFU 2024-10-04 på temat teknik och vård. 

Medskick att komma ihåg att gymnasieelever och MDU-studenter kan utgöra 
en resurs i arbetet med NAV. Viss kontakt har förekommit redan men kan 
troligen utvecklas. 

 Hur redovisas den tid som läggs på NAV-projektet från HSF:s sida? Det finns 
registrerade uppgifter om detta. 

 

Nästa möte blir den 5 november. 

 

Vid anteckningarna 

Christina Ersson 
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